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Inspraak horecabeleidsplan 
 
Woensdag, 22 november 2017 
 
Commissie EFTR 

 
  
 Vandaag ga ik het niet hebben over de motie die ruim een jaar geleden is aangenomen waarin 

de gemeenteraad de noodzaak heeft erkend en de opdracht heeft gegeven tot het opstellen 
van horecabeleid voor de gemeente Valkenburg aan de Geul.  
 
Waarom stel ik het belang van solide horecabeleid vandaag aan de orde? De begroting 2018 
staat in de steigers en op de agenda staat ook de structuurvisie ruimtelijke economie. 
Aangezien toerisme en horeca in Valkenburg veruit de belangrijkste economische 
componenten vormen, denken wij dat het belangrijk is dat deze component ook duidelijk 
terugkomt in de verschillende beleidsvelden. Een visie op de toekomstige ontwikkeling van 
toerisme en horeca is van groot belang. Er moet gestuurd kunnen worden op een koers die 
duidelijkheid biedt. Die koers ontbreekt nu. 
 
Waar ik het dus over wil hebben is het aanbod dat ik op 10 mei ook heb aangereikt aan de 
wethouder, namelijk de kennis en kunde van Koninklijke Horeca Nederland (KHN), 
brancheorganisatie voor de horeca, en de lokale ondernemers, om samen te zorgen dat het 
Valkenburgse DNA optimaal tot uitdrukking komt in het te vormen geïntegreerde horecabeleid. 
Citaat uit de inspraak van 10 mei: 

“Doordat we landelijk werken en in alle gemeenten actief zijn, hebben we veel kennis 
van horeca gerelateerde onderwerpen, zo ook van het opstellen van horecabeleid. 
Beste commissieleden hier in Valkenburg, wij bieden u graag onze hulp aan bij dit 
onderwerp. 
Nadat KHN Valkenburg in mei en september 2016 bij u haar zorgen heeft geuit over de 
nijpende situatie van veel hotels heeft uw raad in november besloten dat er een 
horecabeleidsplan moet komen. Dat was een eerste verstandige stap in dit proces.”  

 
De wethouder heeft recent een uitspraak gedaan dat er geen hotelbeleid kan worden 
uitgewerkt omdat er geen ambtenaar voor kan worden vrijgemaakt en er geen geld is voor 
onderzoek. Vandaar het herhaald aanbod om samen met de branche beleid op te stellen. Wij 
zijn de ervaringsdeskundigen en het instituut KHN is een autoriteit als het gaat over inzichten 
in de horeca. 
 
Met  

 20.000 leden,  

 243 lokale afdelingen,  

 georganiseerd in alle Nederlandse gemeenten,  

 met 30 buitendienstmedewerkers die dagelijks bij de ondernemers komen en bij 
gemeenten overleggen en  

 beleidsmedewerkers die ook de lobby in Den Haag voeren  
kan KHN putten uit een enorme kennisbank als het gaat over geïntegreerd horecabeleid. 
Geïntegreerd omdat horeca als huiskamer van de samenleving te maken heeft met veel 
ontwikkelingen, wetten en regels.  
Daarnaast kunnen we terugvallen op KHN BedrijfsAdvies die als professionele partner ook 
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ondersteuning biedt als er kennis ontbreekt. Een kennismakingsgesprek met de wethouder 
heeft al plaatsgevonden. 
 
De horeca heeft op veel vlakken van doen met de gemeente. Zowel ruimtelijk als vanuit 
milieuoogpunt, maar ook vanuit administratieve lasten, veiligheid en economische 
ontwikkeling. Gemeentelijk horecabeleid is soms niet meer dan overlastbeleid, gericht op het 
beperken van horecabedrijven en horeca-activiteiten. KHN stuurt echter aan op geïntegreerd 
horecabeleid, wat veel meer is gericht op erkenning van de maatschappelijk en economische 
betekenis van de horecasector voor die gemeente. Daarom is dit beleid niet alleen gericht op 
het voorkomen van overlast, maar ook op de ontwikkeling van de horecasector. Van een 
gemeente als Valkenburg aan de Geul mag verwacht worden dat zij een duidelijke visie op de 
belangrijkste economische component heeft. 
 
Met de komende verkiezingen in het vooruitzicht denkt u wellicht dat we beter nog even 
wachten. Wij denken dat niet. Laat ons in ieder geval de contouren van het beleid en de visie 
op de belangrijkste economische pijler duidelijk hebben zodat in de volgende raadsperiode 
gewerkt kan worden aan invulling ervan. 
 
Kortom: KHN wil graag samen met ondernemers en gemeente beleid opstellen van, voor en 
door de Valkenburgse gemeenschap. Om te komen tot een horecabeleid met draagvlak is het 
belangrijk samen op te trekken. KHN wil hier het voortouw in nemen. Uiteraard wordt u 
geïnformeerd over de voortgang en daar waar besluiten moeten worden genomen, betrokken 
bij de besluitvorming. 
 
Ik nodig de wethouder uit om binnenkort ons eerste gezamenlijke werkoverleg hierover bij te 
wonen. 
 

  
 
Contactgevens 
 
KHN Valkenburg 
Vroenhof 1 
6301 KD Valkenburg aan de Geul 
 
valkenburgaandegeul@khn.nl  
 
Regiomanager: 06-51157522 
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